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انتخاباتفدراسیونوزنهبرداریالکترونیکیبرگزارنمیشود

عقــبنشینــی!

به صورت الکترونیکی حالا دو حرف جداگانه 
از سوی مسوولان وزارت ورزش به بیرون درز 
کرده اســت؛ نخستین اظهارنظر این بوده که 
باید مجمــع نظر بدهد و در واقع این اعضای 
مجمع هســتند کــه باید انتخــاب کنند که 
رای گیری به طور الکترونیکی باشد یا دستی. 
اگر واقعا چنین اســت پــس چرا وزارت 
ورزش قبــل از اینکه نظــر اعضای مجمع را 
بداند اعــام کرد انتخابات به طور الکترونیکی 

ایــران ورزشــی- انتخابات فدراســیون 
از حــرف و  وزنه بــرداری در حالــی بعــد 
حدیث های زیاد روز 16 تیر باید برگزار شود 
که حواشــی انتخابات این فدراسیون وارد فاز 

جدیدی شده است. 
بعد از حواشــی انتخاباتی که در روزهای 
گذشــته هــم بــه اوج خــود رســیده بود، 
اظهارنظری که روز سه شــنبه وزارت ورزش 
در نوع رای گیری این انتخابات داشــت، این 
حاشــیه ها را وارد فاز جدیــدی کرد. هرچند 
به نظر می رسد مسوولان وزارت ورزش خیلی 
زود از تصمیــم قبلی خود بــرای رای گیری 

الکترونیکی عقب نشینی کرده اند.
در آیین نامه انتخابــات به صراحت اعام 
شــده رای گیری در مجمــع انتخاباتی باید 
به صورت دســتی انجام شــود اما به یکباره 
وزارت ورزش بر خــاف آیین نامه اعام کرد 
این انتخابــات به صــورت الکترونیکی انجام 
می شــود؛ موضوعی که تا قبل از این هیچ گاه 
آزمایش نشــده و معلوم هم نیســت در روز 
انتخابات وزنه برداری چگونه امتحانش را پس 
می دهــد و عاوه بر اینکه خــاف آیین نامه 
انتخابات اســت، به طور دقیق هم مشــخص 

نیست که نحوه نظارت بر آن چگونه است. 
برخی  اعتــراض  مــورد  مــوارد  همین 
کاندیداهــا قرار گرفت؛ هرچنــد در این بین 
برخــی کاندیداها به دلیل حفظ منافع شــان 
گفتنــد تابع تصمیم وزارت ورزش هســتند، 
اما خــود وزارتی هــا خیلی تابــع تصمیمی 
که خودشــان اتخاذ کرده بودنــد، نماندند و 
خیلی زود تصمیــم خود را عوض کردند و با 
حرف های متناقض سعی کردند راه جدیدی 
را برای خروج از این بحران خودســاخته پیدا 

کنند.
یک روز پس از اعام برگزاری انتخابات 

برگــزار شــود؟ بهتر نبود ابتــدا نظر اعضای 
مجمع جلب می شــد و بعــد تصمیم خود را 
رسانه ای می کردند که در کمتر از 24 ساعت 
هم مجبور نشوند حرف خود را عوض کنند؟

موضــوع دوم، اظهارنظر یکــی دیگر از 
مســوولان وزارت ورزش بود که مدعی شــد 
هنوز چیزی قطعی نشده و ممکن است اصا 
انتخابات با رای گیری دســتی برگزار شــود. 
اینجا هم باید این سوال را مطرح کرد که اگر 

واقعا قطعی نشده پس چرا اصا این داستان 
از ابتدا مطرح شد؟ بهتر نبود هر وقت تصمیم 
این افراد قطعی  شــد و درباره همه موارد به 
جمع بندی رسیده بودند، چنین تصمیمی را 

اتخاذ می کردند؟
نکته مهم و حساســی که وزارت ورزش 
و مســوولان برگزاری انتخابــات به آن توجه 
نکردنــد این اســت که چرا ایــن اتفاق باید 
برای نخســتین بار در انتخابات فدراســیون 

وزنه برداری اجرا شــود؟ بهتــر نبود این نوع 
رای گیری ابتدا در انتخابات فدراسیونی چون 
چوگان که از حساســیت و حاشــیه کمتری 
برخوردار بود، به مرحله اجرا درمی آمد و بعد 
در صورت بررسی نقاط ضعف آن به انتخابات 
مهم و پرحاشیه ای چون وزنه برداری و کشتی 

می رسید؟
انتخابات کشتی و وزنه برداری به خودی 
خود کلی حاشــیه دارند و اعــام برگزاری 
انتخابات با رای گیــری الکترونیکی نمی تواند 
اتفاق خوبی باشــد؛ دو فدراسیونی که مدت 
زیادی است درگیر مسائل حاشیه ای شده اند 
و حواشی آنها هنوز هم به پایان نرسیده و این 
انتظار از مسوولان وزارت ورزش می رفت که 
برای کاهش این حاشیه ها تاش کنند اما به 
یکباره درگیر یک موضوع مهم شدند که اصا 

نیازی نبود در این مقطع مطرح شود. 
البتــه وزارت ورزش مدعی شــده برای 
الکترونیکــی شــدن رای گیــری هزینه های 
زیادی را متحمل شده اند اما مشخص نیست 
چرا قبل از این فکری برای اجرایی شدن آن 
نکرده بودند؟ تا چه زمانی باید تصمیمات در 
ورزش ایران شبانه اتخاذ شوند؟ می توانستند 
از چند ماه پیش آیین نامه برگزاری انتخابات 
را تغییــر بدهند و به جای اینکه اصرار شــود 
انتخابات باید دستی برگزار شود، یک بند هم 
اضافه می شــد که باید انتخابات الکترونیکی 

باشد.
ایــن نــوع تصمیم گیــری راه را بــرای 
اعتراض کاندیداها بــاز می گذارد و حالا این 
شائبه وجود دارد که به دنبال مهندسی کردن 
انتخابات هســتند؛ یعنی حتــی اگر وزارت 
ورزش به دنبال مهندسی کردن انتخابات هم 
نبود، حالا ذهن همه به این ســمت رفته که 
حتما وزارت ورزش به دنبال مهندسی کردن 

انتخابات است.

معــاون ورزش حرفه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان درباره برگزاری انتخابات وزنه برداری با سیســتم الکترونیکی گفت: 
»هرچند تمام تجهیزات برای برگزاری انتخابات وزنه برداری به صورت سیســتم الکترونیک در ســالن فارسی آماده است اما بر اساس 

نظر اعضای مجمع تصمیم خواهیم گرفت که انتخابات را به صورت دستی برگزار کنیم یا الکترونیکی.«
محمدرضا داورزنی ادامه داد: »سالن فارسی با توجه به تعمیراتی که داشت در حال حاضر به صورت کامل مجهز شده است و ما 
ســعی کردیم این ســالن را چه برای برگزاری سمینارهای علمی و چه برگزاری مجامع مختلف آماده کنیم و تجهیزات آن کامل و به 
روز است و به لحاظ ایمنی شرایط خوبی دارد اما اینکه در روز یکشنبه انتخابات وزنه برداری با سیستم الکترونیکی برگزار شود یا به 
صورت دســتی، قبل از برگزاری انتخابات از اعضای مجمع ســوال خواهیم کرد و بر اساس نظر مجمع تصمیم می گیریم که انتخابات 

را با چه سیستمی برگزار کنیم.«
او همچنین گفت: »اگر نظر مجمع بر این اســاس باشــد که انتخابات به صورت الکترونیکی برگزار شــود با این روش انتخابات 
را برگزار خواهیم کرد اما اگر تصمیم آنها بر این مبنا باشــد که انتخابات به صورت دســتی برگزار شود قطعاً تابع نظر اعضای مجمع 

خواهیم بود.«

همچنین شــروین اســبقیان مدیر کل دفتر امور مشــترک فدارســیون ها نیز با بیان اینکه هنوز تصمیم گیری قطعی 
بــرای برگزاری انتخابات به صورت الکترونیکی صورت نگرفته اســت نیز گفت: »برگزاری انتخابات وزنه برداری با سیســتم 
الکترونیکی در حال بررســی است و هنوز تصمیم گیری قطعی در این خصوص صورت نگرفته است البته این روش در تمام 
دنیا در حال رخ دادن است و هیچ مشکلی در این زمینه پیش نیامده اما چون ما برای نخستین بار می خواهیم این سیستم 
 را در ایــران پیــاده کنیم باید در این زمینه تصمیم  نهایی گرفته شــود که هنوز ایــن تصمیم گیری به صورت قطعی انجام 

نشده است.«
او ادامــه داد: »آکادمــی ملــی المپیک کــه انتخابات را در آنجــا برگزار می کنیــم، با توجهات ویــژه صالحی امیری 
به یک ســالن شــیک مبدل شــده که بــا اســتانداردهای جهانی هم مطابقــت می کند. بــرای انتخابــات نرم افزاری در 
نظر گرفته شــده اســت که اگــر تــا روز انتخابات این نرم افــزار کاماً آماده شــود، با انجام بررســی های کارشناســی، 
 انتخابات به صورت الکترونیکی برگزار خواهد شــد و در صورتی  که شــرایط لازم را نداشــت، همان شــیوه قبل را پیش 

خواهیم گرفت.«

اسبقیان: تصمیم قطعی گرفته نشده استداورزنی: ملاک تصمیم گیری نظر مجمع است
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اتحادیه جهانی کشتی برگزار می کند 
 نخستین کنفرانس پزشکی و آموزش پزشکان

اتحادیه جهانی کشتی نخستین کنفرانس بین المللی پزشکی کشتی 
و دوره آموزش پزشــکان تیم های کشتی را در تاریخ سوم و چهارم آبان 

ماه سال جاری در شهر بوداپست مجارستان برگزار می کند. 
این کنفرانس و دوره آموزشــی در حاشیه مسابقات جهانی زیر 2۳ 
سال در بوداپســت مجارستان برگزار می شــود و متخصصین پزشکی و 
علوم ورزشــی از کمیته بین المللی المپیک و کالج پزشکان ورزشی اروپا 
به همراه تنی چند از اســاتید دانشگاه های اروپایی و آمریکای شمالی در 
این کنفرانس ســخنرانی می کنند ضمن اینکه کمیسیون پزشکی و ضد 
دوپینگ اتحادیه جهانی کشــتی نیز برنامه های آموزشی متعددی را در 

نظر گرفته است. 
در این دوره که مختص پزشــکان تیم های کشتی است، مواردی از 
جمله اصول پیشــگیری و درمان بیماری ها و آسیب های شایع در ورزش 
کشــتی، نحوه پوشــش پزشــکی مسابقات 
کشــتی و همچنین قوانیــن جدید مبارزه با 
دوپینــگ و اصول پیشــگیری از ارتکاب به 

دوپینگ تدریس می شود. 
در کنــار ســخنرانی های در نظر گرفته 
شــده فرصت ارائــه مطالب مرتبط توســط 

شرکت کنندگان نیز مهیا شده است. 
هدف از برگــزاری این برنامــه علمی، 
رســیدگی  هماهنــگ  و  بهینــه  آمــوزش 
بــه بیماری هــا و آســیب های ویژه رشــته 
کشــتی به منظور حفظ و ارتقای ســامت 
 کشــتی گیران و پیشگیری از مصدومیت ها و ارتکاب به دوپینگ در رشته 

کشتی است. 
دکتر بابک شادگان عضو کمیته پزشکی اتحادیه جهانی در این باره 
گفت: »در آینده انتظار می رود تا پزشکان باشگاه ها و تیم های ملی کشتی 
کشــورهای عضو اتحادیه جهانی ضمن طی این دوره ویژه از دانش لازم 
و اشــراف کامل بر مقررات پزشــکی و مبارزه با دوپینگ اتحادیه جهانی 
کشــتی برخوردار باشند. پیش بینی می شود تا دارا بودن مدرک این دوره 
آموزشــی در آینده یکی از موارد ضروری برای عضویت در کمیســیون 
پزشــکی اتحادیه جهانی باشد. عاقه مندان به شــرکت و ارائه مقاله در 
کنفرانس بین المللی پزشــکی کشــتی و دوره آموزشی پزشکان کشتی 
می توانند تا با مراجعه به وب ســایت اتحادیه جهانــی و یا پیگیری این 
لینک نســبت به ارسال مقالات و ثبت نام به موقع به جهت بهره گیری از 

تخفیف ویژه اتحادیه جهانی اقدام کنند.«

 آغاز اردوی تیم ملی کشتی فرنگی از 15 تیر 
 استراحت بنا به سعید و سامان عبدولی

اردوی تیم ملی کشتی فرنگی در راه مسابقات جهانی در حالی از 16 تیر 
آغاز می شود که بر اساس شنیده ها کادر فنی تیم ملی از دعوت سعید و سامان 
 عبدولی در این اردو با هدف استراحت خودداری 

کرده است. 
دهمین مرحله از اردوی تیم ملی کشــتی 
فرنگی بزرگســالان برای حضور در رقابت های 
جهانی و گزینشــی المپیک، روزهــای 16 تا 
26 تیرماه در خانه کشتی عبداله موحد تهران 

برگزار می شود. 
بر اســاس شــنیده ها کادر فنی تیم ملی 
از ســعید و ســامان عبدولــی فرنگــی کاران 
بــه  ملــی  تیــم  کیلوگــرم   ۸2 و   6۳ اوزان 
اردو  در  حضــور  بــرای  اســتراحت  دلیــل 
 دعــوت نکرده اســت. محمد بنا برای ایــن اردو از ۳0 کشــتی گیر دعوت 

کرده است. 
رقابت های جهانی کشتی و گزینشی المپیک روزهای 2۳ تا ۳1 شهریورماه 
در شــهر نورسلطان کشور قزاقستان برگزار می شود و 10۸ کشتی گیر )آزاد، 
 فرنگی و زنان( در 6 وزن المپیکی، سهمیه حضور در المپیک 2020 توکیو را 

به دست می آورند.

خبر

ایران ورزشی -  بهروز نعمتی، سرپرســت فدراسیون کشتی، 
در حکمی رسمی، محســن کاوه را به عنوان مدیر فنی تیم های ملی 

کشتی آزاد ایران )در تمامی رده های سنی( منصوب کرد.
در جلسه و مراســم معارفه محســن کاوه که روز سه شنبه در 
محل دفتر نعمتی در خانه کشــتی برگزار شــد، غامرضا محمدی، 
محمد طایی و امیــر توکلیان به ترتیب ســرمربیان تیم های ملی 
کشتی آزاد رده های سنی بزرگسالان، جوانان و نوجوانان و همچنین 
داود رخش خورشید مربی کشتی گیران سنگین وزن و از دستیاران 
محســن کاوه در باشــگاه شــهید رضایی مجد حضور داشتند اما 
»علیرضا رضایی« سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان زیر 2۳ سال 
)رده سنی امید( حضور نداشت. در واقع عدم حضور علیرضا رضایی 

در این جلسه تا حدودی سوال برانگیز به نظر می رسید.
سرمربی تیم کشــتی آزاد جوانان زیر 2۳ سال درباره شرکت 
نداشــتن خود در جلسه و مراســم معارفه محســن کاوه به عنوان 
مدیر فنی تیم های ملی کشــتی آزاد ایران گفت: »من از این جلسه 
و انتخاب محسن کاوه به عنوان مســوولیت جدیدش هیچ اطاعی 
نداشــتم و این اطــاع باید از طریق فدراســیون کشــتی صورت 

می گرفت اما من را بی خبر گذاشتند.«
رضایی، انتخاب محسن کاوه به عنوان مدیر فنی تیم های ملی 
کشــتی آزاد ایران را به فال نیک گرفت و گفت: »کاوه یکی از مربیان 

لایق، توانا و باسابقه کشتی ایران است که در سال های گذشته بارها 
در کادر فنی تیم ملی کشــتی آزاد بزرگســالان ایران، هم به عنوان 
مربی و هم به عنوان ســرمربی حضور داشــت و شایستگی مدیریت 

فنی تیم های ملی کشتی آزاد ایران را کاما داراست.«
او ادامه داد: »اما به نظرم بهتر بود انتخاب محسن کاوه به عنوان 
مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد ایران به بعد از برگزاری انتخابات 
ریاســت فدراسیون کشتی موکول می شــد چرا که جایگاه و شأن و 
منزلت محســن کاوه از این طریق کاما حفظ می شــد.« سرمربی 
تیم کشــتی آزاد جوانان زیر 2۳ ایران راجع به برنامه های تیم خود 
هم گفت: »رقابت هــای انتخابی تیم کشــتی آزاد امید روز 21 تیر 
ماه برگزار می شــود و در مــرداد ماه هم تیم منتخــب امید ایران به 
نمایندگی از ســوی کشــورمان در رقابت های بین المللی کشــتی 
جایزه بزرگ گرجستان که در رده سنی بزرگسالان برگزار می شود، 

شرکت خواهد کرد.«
رضایی ادامه داد: »بعــد از حضور در رقابت هــای بین المللی 
گرجســتان، ما تیم خود را برای حضور در سومین دوره مسابقه های 
جهانی جوانان زیر 2۳ ســال در سال 2019 که اوایل آبان ماه امسال 
در شهر بوداپست مجارستان برگزار خواهد شد، آماده خواهیم کرد 
و تا آن زمــان، چهار تا پنج مرحله اردوی آمادگی در دســتور کار ما 

خواهد بود.«

رقابت های کشتی قهرمانی نوجوانان 
آســیا روزهــای 1۳ تا 16 تیرماه در شــهر 
نورسلطان کشور قزاقستان برگزار می شود 
که تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی ایران 
که عنــوان قهرمانی جهان را در ســال های 
اخیر یدک می کشند به عنوان مدعیان جدی 
قهرمانی در این رقابت ها به میدان می روند. 
نورســلطان پایتخت کشور قزاقستان است 
که قرار اســت دو ماه دیگر میزبان مسابقات 
جهانی کشتی باشد به همین دلیل برگزاری 
این مســابقات بــرای مســوولان ورزش 
قزاقستان حکم پیش درآمد برای مسابقات 

بزرگسالان دارد.
تیم ملی کشــتی فرنگی نوجوانان در 
حالی در این مســابقات به میــدان می رود 
که هدایت این تیم بر عهده فرشــاد علیزاده 
است. در کنار علیزاده البته حسن بابک هم 
حضور دارد که نقش مدیر فنی تیم های پایه 
را ایفا می کند. حسن بابک در سال های اخیر 
حداقل سالی 4بار همراه تیم های نوجوانان و 
جوانان به مسافرت خارج از کشور رفته و در 
تمامی این سفرها نقش مدیر فنی را بر عهده 
داشته است. مشخص نیست آیا واقعا کاری 
که بابک در این سفرها انجام می دهد را بقیه 
مربیــان نمی توانند انجام بدهد که این همه 
به حضور او در تیم نوجوانان و جوانان اصرار 
وجود دارد؟ او در این ســال های اخیر هرگز 
حاضر نشــده حتی قید یکی از این سفرها را 
بزند تا شــاید به جای او فرد دیگری در کنار 
تیم قرار بگیرد و اندکی تجربه کســب کند. 
البته حســن بابک شــاید در کسب برخی 
قهرمانی ها نقش مهمی داشــته اما واقعیت 
این است که کشتی فرنگی سال ها است نام 

او را در کنــار خودش می بیند و باید ســعی 
کرد به مربیان جدید و جوانی میدان داد که 

بتوانند تیم را هدایت کنند.
در کنار تیم ملی کشــتی فرنگی، تیم 
آزاد هم در این مســابقات حضــور دارد که 
این تیم هــم می تواند حضور درخشــانی 
در این مسابقات داشــته باشد. هدایت این 
تیم بر عهده امیر توکلیان اســت. قبل از این 
هم غامرضا محمــدی هدایت این تیم را بر 
عهده داشت و این نخستین تورنمنتی است 
که توکلیان به طور رســمی با تیم نوجوانان 
مــی رود و باید دیــد آیا می توانــد همانند 
گذشــته که این تیم بــا غامرضا محمدی 
توانســت به موفقیت برســد، نتایج خوبی 
را کســب کند یا نه؟ با تصمیم مســوولان 
برگزاری این مسابقات و با توجه به تعداد کم 
کشتی گیران شــرکت کننده، این رقابت ها 

در یک روز برگزار می شود. 
مســابقات کشــتی فرنگی نوجوانان 

قهرمانی آســیا از روز پنجشــنبه 1۳ تیر با 
برگــزاری رقابت های مقدماتی، شــانس 
مجــدد، رده  بندی و فینــال اوزان 45، 4۸، 
51، 55، 60 و 92 کیلوگرم کشــتی فرنگی 
آغاز می شــود. جمعه 14 تیر هم مسابقات 
مقدماتی، شانس مجدد، رده بندی و فینال 
اوزان 65، 71 و ۸0 کیلوگرم کشتی فرنگی 

برگزار می شود.
مسابقات کشتی آزاد شنبه 15 تیرماه 
آغاز می شود که مسابقات مقدماتی، شانس 
مجدد، رده  بندی و فینــال اوزان 65، 71 و 
۸0 کیلوگرم برگزار می شــود. یکشنبه 16 
تیرماه هم با برگزاری مســابقات مقدماتی، 
شــانس مجدد، رده  بندی و فینــال اوزان 
45، 4۸، 51، 55، 60، 92 و 110 کیلوگرم 
این رقابت هــا به پایان می رســد. اختاف 
ساعت ایران با قزاقســتان یک ساعت و نیم 
است به طوری که ســاعت 11:۳0 به وقت 

قزاقستان، ساعت 10 به وقت ایران است.

علیرضارضایی:کاشکاوهبعدازمجمعانتخابمیشد

نورسلطانمیزبانآیندهسازان

 دیدار سفیر ترکیه با 
رییس کمیته ملی المپیک 
درخواست امضای 
قرارداد همکاری 

ســفیر ترکیه با رییس کمیته 
ملــی المپیک کشــورمان دیدار و 

گفت وگو کرد. 
دیدار رضــا صالحی امیری  در 
با ســفیر ترکیه که نصرالله سجادی 
سرپرست کاروان اعزامی به المپیک 
2020، کیکاوس سعیدی سرپرست 
المپیک،  ملــی  کمیته  دبیرکلــی 
نظارت  مرکز  مدیــر  پیمان فخری 
بر تیم های ملی و عاطفه اسامیان 
مدیر روابــط بین الملل کمیته ملی 
المپیک نیز  حضور داشــتند ابتدا 
صالحی امیــری ضمن خیرمقدم، به 
تاریخچه دوســتی و ارتباط دیرینه 
دو ملــت و تشــابهات فرهنگی دو 
کشــور پرداخــت. در ادامه رییس 
کمیتــه ملــی المپیک پیشــنهاد 
برگزاری نخســتین دوره بازی های 
کشــورهای عضو اکو را به میزبانی 
کیش مطرح کرد تــا با هماهنگی 
کشورهای عضو اکو این بازی ها هر 
چند سال یک بار برگزار شود تا در 

زمینه ورزش به هم کمک کنند. 
بــه  صالحی امیــری  ســپس 
مذاکراتــی کــه پیــش از ایــن با 
مســوولان ورزشــی ترکیه )رییس 
کمیته ملی المپیــک ترکیه( برای 
امضای تفاهم نامه ورزشــی داشت، 
اشاره کرد و برای اجرایی شدن آن 
در زمینه برگزاری اردوی مشترک و 
تبادل مربی ابراز امیدواری کرد. در 
ادامه اورس ســفیر ترکیه در ایران 
ضمن اشاره به ســابقه آشنایی که 
پیش از این با صالحی امیری داشته، 
از ماقات با او ابراز خوشحالی کرد 
و گفت: »دربــاره دو مطلبی که با 
صالحی امیــری دربــاره آن مذاکره 
بازی های  برگزاری  از جمله  کردیم 
کشــورهای عضــو اکــو و انعقــاد 
دو کشور  بین  ورزشــی  تفاهم نامه 
ضمن اســتقبال از آن با مسوولان 
ورزشــی کشــورم در ایــن بــاره 
گفت وگو می کنم. همانطور که ایران 
وزنه برداری  و  در رشته های کشتی 
مطرح است و می تواند به ما کمک 
کنــد ما هم در ســوارکاری، گلف، 
کانــو و کایــاک موفق هســتیم و 
می توانیم با مشارکت یکدیگر به هم 
کمک کنیم و در نخســتین فرصت 
مسوولان ورزشی دو کشور ایران و 
ترکیه نشستی را در تهران و ترکیه 

برای عقد قرارداد دارند.«

گزارش

اعلام شعار تیم ملی بسکتبال در جام جهانی ۲۰1۹
»برای ایران، برای بسکتبال«

دومین جلسه شورای راهبردی رســانه ای تیم ملی بسکتبال ایران روز 
گذشته در محل فدراسیون بسکتبال برگزار شد که در پایان، شعار تیم ملی 
بســکتبال ایران برای حضور در مســابقات جام جهانی 2019 چین مشخص 

شد.
بر اساس مصوبات جلسه گذشــته این شورا و با نظر اعضا، شعار »برای 
ایران، برای بســکتبال« به عنوان شــعار تیم ملی بســکتبال مردان ایران در 

جام جهانی چین 2019 انتخاب شد.
این جلســه با حضور رامین طباطبایی رییس فدراســیون بســکتبال، 
مسعود عماری دبیر، قاسمی سرپرست تیم ملی و مدیر روابط عمومی وزارت 

ورزش برگزار شد.
 

 مستندی درباره  »آیدین نیکخواه« 
در تدارک اکران گروه »هنر و تجربه«

مســتند »آیدین« با محوریت آیدین نیکخواه بهرامی )بازیکن فقید تیم 
ملی بسکتبال ایران( بزودی در گروه »هنر و تجربه« به نمایش درمی آید.

اشــکان مهریار کارگردان مســتند آیدین گفت: »این اثر اولین فیلمی 
است که درباره زندگی یک بسکتبالیست در 
ایران ساخته شــده است. ساخت این مستند 
دو سال طول کشیده و در آن داستان زندگی 
آیدیــن نیکخواه بهرامــی، کاپیتان فقید تیم 
ملی بسکتبال روایت شده است. در این فیلم 
هم تیمی های آیدین نیکخواه بهرامی، مربیان 

و خانواده اش، درباره او صحبت کرده اند.«
طبق اعام دست اندرکاران این فیلم، این 
مســتند در ماه های آینده در گروه سینمایی 

هنر و تجربه اکران خواهد شد.
آیدین نیکخواه بهرامی به عنوان کاپیتان 

تیم ملی بســکتبال نقش مهمی در صعود این تیم به عنوان اولین تیم صعود 
کننده ورزش گروهی از کشــورمان به رقابت های المپیک در ســال 200۸ 
داشــت. این بازیکن تیم ملی چندی پیــش از حضور در رقابت های المپیک 

در 7 دی 1۳۸6 در سانحه دلخراش رانندگی در جاده چالوس درگذشت.
مســتند »آیدین« روز جمعه 14 تیرماه با حضور جمعی از هنرمندان، 
ورزشــکاران، مدیران و اصحاب رسانه در پردیس سینمایی ایران مال ساعت 

19 نمایش داده خواهد شد.

بانوان چوگان باز در جام شیرین به میدان می روند
پنجمین دوره رقابت های چوگان، با عنوان 
جام شیرین برگزار می شود. رقابت های چوگان 
جام شــیرین در بخش بانــوان روز جمعه 21 
تیر به همت هیات اســتان تهران و با همکاری 
فدراسیون، در محل باشگاه چوگان و سوارکاری 
قصر فیروزه )شهدا( برگزار می شود. در این دوره 
از مســابقات پیش بینی شده که حداقل شش 
تیم حضور داشــته باشــند. فدراسیون چوگان 
هفته گذشــته هم مســابقات الــو کاپ را در 
همین محل برگزار کرد که مورد توجه سفرای 

کشورهای خارجی هم قرار گرفته بود.
 

 هشتمی نماینده ایران در کاپ جهانی 
دوچرخه سواری ترکیه 

فراز شکری کاپیتان تیم ملی کوهستان کشورمان که در مسابقات کاپ 
کاس یک جهانی ترکیه شــرکت کرده بود، به مقام هشتم دست یافت. در 
این مســابقه که در شهر اســتانبول برگزار شد 45رکابزن حضور داشتند که 
7رکابزن از آســیا در آن رکاب زدند و نماینده کشورمان که یکی از امیدهای 
کسب سهمیه المپیک به حســاب می آید، توانست بالاتر از نمایندگان ژاپن 
در رتبه هشــتم قرار بگیرد. در این رقابت که در راستای کسب امتیاز ورودی 
المپیک بود، دو نماینده کشــور اتریش اول و دوم شــدند و رکابزن ترکیه ای 
به مقام ســوم رسید. فراز شکری از این مسابقه 14 امتیاز رنکینگ جهانی را 

کسب کرد.

در حالی که اتحادیه جهانی کشتی 
از حضــور چهره های شــاخص ایران بر 
اســاس فهرســت اعامی ایران در جام 
یاشــاردوغو خبر داده بــود، تیم ایران 
با ترکیبی متفــاوت و بدون چهره های 
شاخص همچون حسن یزدانی، علیرضا 
کریمــی و رضــا یزدانی عــازم ترکیه 
می شــود. رقابت های بین المللی کشتی 
آزاد جام یاشــاردوغو ترکیــه که جزو 
سیستم رده بندی اتحادیه جهانی کشتی 
محسوب می شــود، روزهای 20 تا 2۳ 
تیرماه در شهر اســتانبول ترکیه برگزار 
می شــود. پیش از این برخی چهره های 
شــاخص در ترکیب اولیه ایران حضور 
داشــتند که اتحادیه جهانی کشــتی از 
حضور آنها خبــر داده بود اما کادر فنی 
جز یکــی دو وزن، نفــرات اصلی را به 

میدان نمی فرستد.
در ترکیــب تیم ایران بــرای این 
مســابقات در وزن 57 کیلوگرم عرفان 
جعفریــان و امیر پرســته، در وزن 61 

کیلوگــرم مجید داســتان، در وزن70 
کیلوگــرم میثم نصیــری، در وزن 79 
کیلوگــرم بهمن تیمــوری، در وزن ۸6 
کیلوگرم مرصــاد مرغزاری، در وزن 97 
کیلوگرم علی شــعبانی و عباس فروتن 
و در وزن 125 کیلوگــرم یدالله محبی 

حضور دارند.
تیم ملــی کشــتی آزاد که جمعه 
گذشته مســابقه انتخابی خود را برگزار 
کرد، در حالی در جام یاشاردوغو بدون 
نفرات اصلی شرکت می کند که تیم ملی 
آمریکا با عنــوان داران جهان و المپیک 
راهی این تورنمنت می شــود و بسیاری 
دیگر از چهره های شاخص کشتی جهان 
نیز در جام یاشاردوغو کشتی می گیرند.

تیم ملی کشتی آزاد قبل از حضور 
در مسابقات جهانی یک تورنمنت مهم را 
در لهستان پیش رو دارد که به احتمال 
زیاد در لهســتان تمامی نفرات اصلی به 
میدان می روند تا محک جدی را قبل از 

حضور در مسابقات جهانی بخورند.

ســنگنورد ایرانی موفق به کســب 
سهمیه بازی های جهانی ساحلی شد. 

با اعام کمیته بین المللی المپیک و 
تایید فدراسیون کوهنوردی و صعودهای 
ورزشــی و کمیته ملــی المپیک ایران، 
علی بــرات زاده قهرمان ماده بولدرینگ 
سنگنوردی کشــورمان موفق به کسب 
دوره  نخســتین  در  ســهمیه حضــور 
بازی های جهانی ساحلی که پاییز سال 

جاری در قطر برگزار می شود، شد. 
همچنین مرحله سوم از رقابت های 
جام های جهانی سنگنوردی با برگزاری 
مواد ســرعت و ســرطناب از امروز در 

ویارس سوییس آغاز می شود.
 در این دور از مسابقات رضا علیپور 

قهرمان ســنگنوردی سرعت جهان هم 
حضور دارد. 

این رقابت ها طی روزهای پنجشنبه 
تا شــنبه 1۳ لغایــت 15 تیــر برگزار 

می شود.
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